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Verksamhetsberättelse 2023 

 
Styrelsen för Skövde Ryttarförening avger följande verksamhetsberättelse för 2023. 
 
Styrelsen har under 2023 haft nedanstående medlemmar 
 
Ordförande  Sofia Lestander Melin, intill oktober 2023. 
 
Ledamöter  Madeleine Fröjd 
  Hans-Olof Carlson 
  Marie Lindholm 
 
US ledamot  Vakant 
 
Suppleanter  Åsa Leksell 
  Amanda Merlenius 
  Linn Thorvald 
 
Revisorer  Anna von Oeveren 
  Gunilla Josefsson 
 
Revisorssuppleant Vakant 
 
Valberedning Alexandra Hermansson 
 
Styrelsens uppgiftsfördelning 
  Vice ordförande  Hans-Olof Carlson 
  Sekreterare   Madeleine Fröjd 
  Kassör   Vakant 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 



Ridskolan 

 
Ridskolans personal har under 2023 bestått av 
Ridskolechef: Rebecka Hjelte (tom augusti), därefter vakant. 
Ridlärare: Victoria Eylis (t.o.m. juni), Sofie Welleby (t.o.m. juni, därefter tjänstledig för 
studier), Helen Djupfeldt, Lovisa Wallin Håkansdotter samt häst- och stallskötare Lorita 
Wikström och Alva Niemi.  
Som timanställda instruktörer har Martina Ahlner arbetat.  
Som vaktmästare har Nicklas Fjällrud arbetat.  
Åsa Lundell och Linda Sundell har arbetat på F-skatt under del av året.   
Linn Thorvald har arbetat som timanställd på vardagar och helger för att arbetsleda 
helgpersonal. 
Därutöver har helgpersonal och vikarierande ridlärare arbetat för ridskolan. 
 
Elever från olika skolor har genomfört APL-praktik under året.  
 
Ridskolan har i dagsläget 20 hästar/ponnyer i verksamheten som ägs av föreningen.  
 
Under 2023 genomfördes 9 064 st. uppsittningar.  
 
(2022: 11 108 st., 2021: 12 160 st., 2020: 14 289 st. och 2019: 14 201 st.).  
 
Förutom ordinarie lektionsverksamhet har ridskolan även anordnat:  
 

• Ridläger dagtid för juniorer. Kvällsridläger för seniorer.  
• Igångsättningsläger 
• Lovaktiviteter 
• Hopp- och dressyrtävlingar i form av Pay and Jump och Pay and Ride 
• Privatlektioner 
• Ridning för personer med funktionsvariation 
• Prova-på-ridning med Senior Sports school 

 
Samarbetet med projektet “Lärande med elev och häst i samspel” har fortlöpt under året. 
Projektet omfattar ridverksamhet men även teoretisk utbildning för barn och ungdomar med 
särskilda behov. Detta genomförs 2 dagar/ vecka på Kultomten.  
 
Elever från Raoul Wallenbergs skolan bedriver ridutbildning med ca 25 elever tre dagar i 
veckan på anläggningen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Tävlingssektionen 

 
Tävlingssektionen har under året bestått av 4 personer: 
Emma Göthe, Jessica Ohlin, Anci Falk och Isabelle Westman. 
 
Sammanträden och möten  
Tävlingssektionen har haft 8 möten 2023. 
 
Verksamhet 
Tävlingssektionen har under året 2023 anordnat en Pay and Jump och en Pay and Ride.  
 
Övrig verksamhet  
Vi har bjudit in tävlingsryttare till två tävlingsmöten under året bl.a. för att stämma av intresse 
inför lagserier men även för att samlas för att få en sammanhållning i föreningen.  
Vi har även bjudit in till funktionärsmöten där målet har varit att skapa förståelse för 
innebörden av de olika funktionärsområdena samt för att få fler att engagera sig.  
Det har tyvärr varit lågt deltagande på våra möten.  
 
Vi har byggt nya infångare för att komplettera vår hinderpark.  
 
Tävlingsryttare 
Vi har under året haft 8 licensryttare med flera goda resultat.  
 
Målsättning 
Avgående tävlingssektion önskar och hoppas att det finns andra drivkrafter som vill engagera 
sig och driva tävlingsverksamheten vidare samt förvalta det tävlingsmaterial som finns. Även 
att få fler frivilliga att engagera sig som funktionärer så att föreningen kan fortsätta anordna 
tävlingar/träningar. 
 

 
 
 
Ungdomssektionen 

 
Ungdomssektionens styrelse har under året bestått av Tila Lorentzon, Matilda Kronvall, 
Filippa Strandberg och Moa Ryderman.  
  
Verksamhet 
Engagemanget har varit varierande under året och har tyvärr under hösten avtagit helt. 
Ungdomssektionens funktion och främsta mål ska vara att engagera ungdomar och ge dem 
en meningsfull fritid i stallet, utöver föreningens kärnverksamhet där ridskolan står i fokus. 

Sammanträdande och möten 
Ungdomssektionen har inte haft några protokollförda möten under året. 

Målsättningar 
Ungdomssektionens målsättning för 2024 bör vara att bygga upp en stark och engagerad 
styrelse som vill bibehålla populära aktiviteter för medlemmarna, samt skapa en större vi-
känsla i föreningen.  

 

 

 



SRF styrelse 

 
Sammanträden och möten 

• Styrelsen genomförde under 2023 12 protokollförda möten.  
• Styrelsen kallade till ett medlemsmöte i juni där cirka 80 medlemmar närvarade. 
• Utöver detta har ett antal ej protokollförda möten genomförts inom olika 

arbetsområden såsom sponsring, ekonomi, anläggning och ridskola. Möten har även 
genomförts vid tillfällen då samsyn behövts inom styrelsen kring vissa frågor.  

• Sommaravslutning genomfördes med personalen. 
• Aktivt stöd till ridskolechef i frågor som rekrytering, schemaläggning och ekonomi.  

 

Verksamhet 
Under 2023 har föreningen fortsatt arbetat mycket med att skapa en balans i ekonomin. 
Detta har gjorts främst genom att se över och fylla upp grupper kontinuerligt under 
terminerna.  
  
Två teoriveckor har genomförts och deras teman har varit uppskattade bland medlemmarna. 
Under dessa har det varvats med teoretiska genomgångar och uppsuttna clinics.  
 
I juni genomfördes ett mycket bra möte tillsammans med föreningens medlemmar där 
styrelsen förklarade det rådande läget. Engagemanget bland medlemmarna var högt och det 
skapades bland annat en grupp som tog ansvaret för att genomföra årets spökvandring. 
 
En mycket lyckad spökvandring genomfördes i oktober av ett stort antal medlemmar. Detta 
var ett uppskattat evenemang som har goda förutsättningar för att växa sig ännu större under 
kommande år. Evenemanget stöttades även upp med fina kreationer och försäljning av 
pumpor som gjordes från våra kompisar på daglig verksamhet.  
 
Det fortsatta arbetet med digitaliseringen har gett bättre överblick och nu med fullständig 
bankintegration så sköts många av tidigare tidskrävande arbetsuppgifter automatiskt. Detta 
ger personal och styrelse tid till att lösa andra uppgifter.  
 
Under 2023 har föreningen varit med på flertalet ponnyridningar, bland annat med våra 
samarbetspartners Skövdebostäder och Volvo. 
 
Sponsoravtal har legat kvar med merparten av våra tidigare sponsorer och nya kontakter har 
skapats för att därigenom upprätta ytterligare avtal. Detta är ett väldigt viktigt område för vår 
förening och vi är tacksamma för den sponsring som vi får från våra samarbetspartners.  
 

 

 

Anläggning 

 
En anläggningsdag genomfördes på Kultomten den 1 oktober. Ett fyrtiotal medlemmar deltog 
och fräschade upp ridskolestall, klubbrum, läktare samt ridskolehästarnas utrustning, målade 
bommar och röjde sly i ridskolans hagar. 
 
Genom Skövde kommuns försorg har ventilationen i ridskolestallet och vattenskada i Lilla 
ridhusets åtgärdats samt värme installerats i sadelkammaren i Lilla stallet. 
 



Ekonomisk berättelse för verksamhetsåret 2023 
 

• Avskrivningar på paddocken anskaffad 2017 har skett med 10 % av 
anskaffningsvärdet.  

• Nedskrivning av ROA-lånet har skett med 10%.  
• Avskrivningar på inventarier har skett med 10 % av bokfört värde.  
• Avskrivningar på traktor har skett med 10 % av anskaffningsvärdet.  
• Avskrivningar på hästar och ponnyer har gjorts på 10%.  
• Fordringar har tagits upp till det belopp som beräknas inflyta. 
• Skulder har tagits upp till faktiskt värde.  
• Periodisering av inkomster och utgifter har skett enligt god redovisningssed.  
• Inventeringslistor är uppdaterade och korrekta.  

 

Anstånd med skatt och arbetsgivaravgifter söktes och beviljades hos Skatteverket. Dessa 
betalas av på 36 månader fr.o.m september 2024. Detta anstånd söktes för att kunna täcka 
kostnader under en period då intäkterna för verksamheten inte räckte till. Medlemmarna 
informerades om detta anstånd i samband med medlemsmötet som hölls i juni.  
 

Tack 
Den avgående styrelsen framför ett stort tack till samtliga som under 2023 på olika sätt har 
bidragit till föreningens verksamhet och fortsatta utveckling. 
 
 
 

 
Styrelsen för Skövde Ryttarförening 
 
Skövde den 28 februari 2024 
 

 

_____________________________  _____________________________ 
 
Sofia Lestander Melin   Hans-Olof Carlson 
 

 

_____________________________  _____________________________ 
 
Madeleine Fröjd   Marie Lindholm 
 


